



CENTRE FOR ACCESS TO  
SERVICES IN ENGLISH  
CENTRE D'ACCÈS POUR  
SERVICES EN ANGLAIS

**PRESS RELEASE**  
**For Immediate Release**

## **New Case-MCQ Program Provides Free Monthly Books to Young Readers**

*Cultivating a life-long love of reading, one book at a time*

(Mauricie-Centre-du-Québec, May 12, 2021) - The Centre for Access to Services in English (CASE) has partnered with the Dolly Parton Imagination Library to offer free English books to 50 children aged 0-5 in the Mauricie-Centre-du-Québec regions.

The Imagination Library will be launched in June 2021. "We're excited for this opportunity to provide young readers with their very own age-appropriate books, delivered each month to their front door," said **Audrey Ottier**, Network and Partnerships Initiatives Coordinator for CASE-MCQ. "Reading with your child each day helps foster a love of reading and equips children with important tools needed to be successful in school and in life."

To be eligible for this program children must reside in the regions of Mauricie-Centre-du-Québec and be under the age of 5. At this time, we still have several spots available. To register your child, or for more information, contact Ms. Ottier – CASE NPI Coordinator at [casemcq.coordinator@gmail.com](mailto:casemcq.coordinator@gmail.com).

### **About the Centre for Access to Services in English**

The Centre for Access to Services in English provides support and resources to facilitate and promote the well-being of the English-speaking population of the Mauricie and Centre-du-Québec regions of Québec, Canada. We also help to build bridges with the wider community. Our health, education, and wellness programs aim to build community through engaging workshops and family activities for all ages. For more information, please visit our website at <https://www.casemcq.com/> or our Facebook page at <https://www.facebook.com/casemcq>.

### **About Dolly Parton's Imagination Library**

Since first launching in 1995, Dolly Parton's Imagination Library has become the preeminent early childhood book gifting program in the world. The flagship program of The Dollywood Foundation has gifted well over 150 million free books in Australia, Canada, The Republic of Ireland, the United Kingdom and the United States. The Imagination Library mails more than 1.8 million high-quality, age-appropriate books each month to registered children from birth to age five. For more information, please visit [imaginationlibrary.com](http://imaginationlibrary.com).

The press releases are available on our website: [casemcq.ca](http://casemcq.ca)

*For more information:*

Audrey Ottier  
Network and Partnerships Coordinator –  
CASE-MCQ  
[casemcq.coordinator@gmail.com](mailto:casemcq.coordinator@gmail.com)  
[www.casemcq.com](http://www.casemcq.com)

*Source:*

Emily Vidal  
Communications Coordinator – CASE-MCQ  
[casemcq.communications@gmail.com](mailto:casemcq.communications@gmail.com)  
[www.casemcq.com](http://www.casemcq.com)



CENTRE FOR ACCESS TO  
SERVICES IN ENGLISH  
CENTRE D'ACCÈS POUR  
SERVICES EN ANGLAIS

## COMMUNIQUÉ DE PRESSE Pour diffusion immédiate

### Nouveau programme de Case-MCQ fournit des livres mensuels gratuits aux jeunes lecteurs

*Cultiver un amour de la lecture pour la vie, un livre à la fois*

(Mauricie-Centre-du-Québec, 12 mai 2021) - Le Centre d'accès pour services en anglais (CASE) s'est associé à la Dolly Parton Imagination Library pour offrir des livres gratuits en anglais à 50 enfants de 0 à 5 ans dans les régions de la Mauricie et du Centre-du-Québec.

Le projet **CASE Imagination Library** sera lancé en juin 2021. "Nous sommes ravis de cette opportunité de fournir aux jeunes lecteurs leurs propres livres adaptés à leur âge, livrés chaque mois à leur porte", a déclaré Audrey Ottier, Coordinatrice des Initiatives de Réseau et de Partenariats pour CASE-MCQ. "La lecture quotidienne avec son enfant contribue à favoriser l'amour de la lecture et leur fournit les outils importants dont ils ont besoin pour réussir à l'école et dans la vie."

Pour être éligibles à ce programme, les enfants doivent résider dans les régions de la Mauricie ou du Centre-du-Québec et être âgés de moins de 5 ans. À l'heure actuelle, nous avons encore quelques places disponibles. Pour inscrire son enfant, ou pour plus d'informations, contactez Mme Ottier - coordinatrice chez CASE-MCQ à [casemcq.coordinator@gmail.com](mailto:casemcq.coordinator@gmail.com).

#### À propos du Centre d'Accès pour Services en Anglais

Le Centre d'Accès pour Services en Anglais offre un soutien et des ressources pour faciliter et promouvoir le bien-être de la population anglophone des régions de la Mauricie et du Centre-du-Québec. Nous aidons également à établir des liens avec la communauté au sens élargie du terme. Nos programmes de santé, d'éducation et de bien-être visent à bâtir une communauté grâce à des activités familiales et des ateliers stimulants pour tous les âges. Pour plus d'informations, veuillez visiter notre site Internet à <https://www.casemcq.com/> ou consulter notre page Facebook à <https://www.facebook.com/casemcq>.

#### À propos de la bibliothèque d'imagination de Dolly Parton

Depuis son lancement en 1995, la "Dolly Parton Imagination Library" est devenue le programme, par excellence dans le monde, de livres-cadeaux pour la petite enfance. Le programme phare de la "Dollywood Foundation" a offert plus de 150 millions de livres gratuits au Canada, en Australie, en République d'Irlande, au Royaume-Uni et aux États-Unis. La "Dolly Parton Imagination Library" envoie chaque mois plus de 1,8 million de livres de haute qualité, adaptés selon l'âge, aux enfants enregistrés, de la naissance jusqu'à l'âge de cinq ans. Pour plus d'informations, veuillez visiter [imaginationlibrary.com](http://imaginationlibrary.com).

Les communiqués de presse sont disponibles sur notre site Internet : [www.casemcq.ca](http://www.casemcq.ca)

*Pour plus d'informations :*

Audrey Ottier

Coordonnatrice réseau et partenariats - CASE-  
MCQ

[casemcq.coordinator@gmail.com](mailto:casemcq.coordinator@gmail.com)

[www.casemcq.com](http://www.casemcq.com)

*Source :*

Emily Vidal

Coordonnatrice des communications - CASE-  
MCQ

[casemcq.communications@gmail.com](mailto:casemcq.communications@gmail.com)

[www.casemcq.com](http://www.casemcq.com)